
From: Arjan van Beijnum  
Sent: zondag 5 februari 2023 15:21 
To: Gemeenteraad 
Subject: Legionellaveiligheid WKO Weideveld 
 
Beste raadsleden, 
 
De legionellapreventie voor de warmtapwaterbereiding en warmwaterleidingnet is nog steeds niet in 
orde voor het WKO in Weideveld. Dat heeft Unica in opdracht van Eteck vastgesteld op 24 februari 
2022.  
 
Na lang aandringen is het bijgesloten rapport van Unica eind vorige week op MijnEteck geplaatst. 
Onder het kopje algeheel risico-oordeel staat: “Tijdens de inspectie was er geen begeleiding door de 
opdrachtgever, waren er geen installatietekeningen beschikbaar en waren alleen de technische 
ruimtes toegankelijk. Hierdoor is het mogelijk dat de rapportage incompleet is.“. Saignant detail is 
dat dit document al was gedeeld met het bewonerscollectief op 28 april 2022, maar toen zijn de 
pagina 2 t/m 47 bewust weggelaten. Eteck blijkt dus niet alleen onverschillig, maar belemmert ook 
nog eens de controle. 
 
Eteck had 3 juli 2020 naar de gemeente verklaard dat er geen sprake kan zijn van legionellavorming 
in de leidingen, maar gebleken is dat die uitleg van Eteck niet klopt. De gemeente heeft Eteck op 13 
januari 2021 mede op dit punt in gebreke gesteld. De gemeente wenste het legionella-preventieplan 
binnen zes weken te ontvangen. Dat plan is uiteraard opgeleverd, maar ook toen al bleek dat er 
afwijkingen en tekortkomingen naar voren waren gekomen, die ervoor zorgen dat de 
leidingwaterinstallatie niet voldoet aan de eisen die eraan gesteld worden. De technische 
maatregelen dienden binnen 3 maanden te worden uitgevoerd. 
 
Bij navraag hierover op 27 januari 2022 in het bewonerscollectief is er afgesproken dat het legionella 
beheersplan geupdate zou gaan worden. Toen bleek dat Eteck haar afspraken niet ging nakomen heb 
ik hierover op 13 mei 2022 een handhavingsverzoek gedaan bij de gemeente. Daar heb ik op 19 
augustus 2022 navraag naar gedaan en op 19 november 2022 weer. Inmiddels is het twee jaar na de 
ingebrekestelling van de gemeente en is de legionellepreventie nog steeds niet in orde!  
 
De bewoners zijn nog steeds niet betrokken in de vraagstelling waar Eteck niet voldoet aan het 
contract dat de gemeente heeft. Het gaat de gemeente alleen nog maar over de minimale prestatie-
eisen en niet valt in te zien waarom de gemeente Eteck niet juridisch aanspreekt op de punten waar 
Eteck  nu al niet aan voldoet.  
 
Helaas lukt het me niet door te dringen tot het college en gezien het de gezondheid van de inwoners 
betreft doe ik een beroep op u om hier aandacht voor te vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Arjan van Beijnum 
 


